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Statutární město Ostrava 
městský obvod Ostrava-Jih 
zastupitelstvo městského obvodu 

Zápis 

 

 

Zápis 
průběhu 15. zasedání zastupitelstva městského 
obvodu 
konaného dne 09.12.2021 
 

 

Místo konání: zasedací místnost 

Předsedající: Bc. Martin Bednář 

Přítomno: 40 

Omluveni: 4 

Neomluveni: 0 

Zahájení: 13:00 hod. 

Přestávka: 14:50 hod. – 15:00 hod., 17:20 hod. – 17:30 hod.     

Ukončení: 18:00 hod. 

Zapisovatel: Mgr. Petr Mentlík 

 
Přehled písemností předložených přímo na jednání: 
 

3. Návrh rozpočtových opatření č. 6Z/2021 rozpočtu městského obvodu Ostrava-Jih 

na rok 2021 

10. nové přílohy k materiálu 

 
Bc. Bednář – zahájil 15. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Ostrava-Jih. 

 

Bc. Bednář  
- z jednání omluvil Radku Čejkovou, Mgr. Lucii Foldynovou, Gabrielu Macečkovou Bc. Elišku 

Ulehlovou, později přijde Ing. Břetislav Riger, konstatoval, že zastupitelstvo je usnášení 

schopné, 

- upozornil na pořizování on-line přenosu a audiovizuálního záznamu, který bude upraven 

v souladu s nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) 2016/679 (GDPR), zákonem 

č. 110/2019 Sb., o zpracování osobních údajů a bude zveřejněn na webových stránkách 

obvodu, 

- zmínil opatření vztahující se k možnosti šíření onemocnění COVID 19, poděkoval za jejich 

respektování. 
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Bc. Bednář – předložil ke schválení program, jehož návrh, společně s podkladovými materiály, 

byl ve stanoveném termínu vložen do úložiště, tj. materiály č. 1 až č. 28. Na stůl byl rozdán 

nový materiál č. 3 - Návrh rozpočtových opatření č. 6Z/2021 rozpočtu městského obvodu 

Ostrava-Jih na rok 2021, nové přílohy k materiálu č. 10, dále zápis z finančního výboru. 

Od 15:00 hodin je do programu zařazen bod „Dotazy, připomínky a podněty občanů“ (diskuse 

občanů k dalším tématům mimo program zasedání). 

p. Mouka – návrh na projednání 3 nových bodů, 2 vyplynuly z jednání ZMO 

1. vyhláška k zákazu šíření reklamy na veřejných místech mimo provozovnu – zdůvodnění, 

pomoc podnikatelům 

2. prodloužení koncesní smlouvy s OVAK – zdůvodnění, revokace bodu, projednat s veřejností 

za účasti odborníků 

3. starosta podá informaci k vývoji aquaparku - zdůvodnění 

Ing. Breškovec – návrh na stažení materiálu č. 8 – zdůvodnění 

Bc. Polášková – návrh na stažení materiálu č. 20 – zdůvodnění 

Mgr. Opletal – žádost o přerušení jednání, důvodem je návrh na zařazení dalších bodů jednání 

LEČA 

Bc. Bednář – materiál č. 20, jedná se o záměr, proto nemá prozatím smysl jednat s nájemci 

 
Ing. Riger se dostavil do místnosti. 

 

p. Mouka, Bc. Bednář, Ing. Šimík - příjmy rozpočtu 2022, kapitálové příjmy, návrh rozpočtu 

je plán, nikoli skutečnost 

 
Bc. Bednář – přerušení jednání 13:20 – 13:30 hod. 

 

Ing. Raždík, Mgr. Dohnal, p. Mouka, p. Graňák, Bc. Bednář, Bc. Hűbner, MBA – diskuse 

k návrhu zařazení dalších bodů na program jednání. 

Ing. Netočný – návrh na rozdělení bodu 3 na část řádných rozpočtových opatření 

a rozpočtových opatření na stůl. 

Bc. Bednář – návrh na hlasování o doplnění programu: 

1. návrh p. Mouka – zařadit nový bod – vyhláška omezující zákaz šíření reklamy 

Hlasování: 11:7:23 – neschváleno. 

2. návrh p. Mouka – zařadit nový bod - prodloužení koncesní smlouvy s OVAK 

Hlasování: 11:2:28 – neschváleno. 

3. návrh p. Mouka – zařadit nový bod - informativní zpráva o stavu projektu prodeje 

a pronájmu aquaparku a vedlejších pozemků na ul. Svazácké 

Hlasování: 15:0:26 – neschváleno. 

4. návrh Ing. Breškovec – stažení materiálu č. 8 
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Hlasování: 13:11:17 – neschváleno. 

5. návrh Bc. Polášková – stažení materiálu č. 20 

Hlasování: 15:12:14 – neschváleno. 

 

6. návrh Ing. Netočný - rozdělení materiálu č. 3 na dvě části, bod 3 – rozpočtová opatření 

řádná, bod 4 – rozpočtová opatření na stůl 
Hlasování: 15:3:23 – neschváleno. 

 

Bc. Bednář - hlasování o předloženém návrhu programu: 

Hlasování: 33:0:7 – schváleno. 

 
Bc. Bednář – žádný ze členů zastupitelstva neučinil před zahájením zasedání zastupitelstva 

oznámení o osobním zájmu ve smyslu zákona o střetu zájmů. 

 
Bc. Bednář – informoval, že ověřovatelky zápisu ze 14. zasedání zastupitelstva, Radka 

Čejková a Ing. Lucie Foldynová, podaly zprávu písemně e-mailem, zápis podepsaly, odpovídá 

skutečnosti. 

Žádné námitky proti zápisu ze 14. zasedání zastupitelstva nebyly, hlasování o zprávě 

ověřovatelů.  

Hlasování: 40:0:0 - schváleno. 

Bc. Bednář –  navrhl pro 15. zasedání zastupitelstva jako ověřovatele zápisu Tomáše Gemelu 

a Ing. Michala Breškovce. 

Oba nominovaní souhlasili. Jiný návrh nebyl podán, hlasování o předloženém návrhu. 

Hlasování: 40:0:0 - schváleno. 

Bc. Bednář – vyhotovením zápisu pověřil Mgr. Petra Mentlíka, usnesení podepíše 

místostarostka Mgr. Dagmar Hrabovská a místostarosta Mgr. Jan Dohnal.  

 

Bc. Bednář – požádal zástupce finančního výboru o podání zprávy o projednání materiálů 

ve výboru. 

p. Odstrčil – finanční výbor přijal usnesení ve všech bodech, mimo bod 5.2, nebylo přijato 

usnesení, FV navrhl další postup u finančních darů – zřízení dotačního fondu. 

 

Materiál č. 1 OFR/ZMOb/0012/21 

Vázání výdajů rozpočtu roku 2021 k převodu do rozpočtu roku 2022 

Bc. Polášková – požádala o okomentování investičních akcí příslušné místostarosty. 

p. Mouka, Ing. Blahová, Ing. Šplíchal – částka převodu neúčelových investičních dotací 

z MMO, jaký je důvod nevyčerpání. 
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Bc. Hűbner, MBA, Ing. Tichánková, p. Langrová, Mgr. Hrabovská, Ing. Šimík – 

komentáře k investičním akcím svěřených odborů. 

p. Mouka – převody neúčelových dotací ve srovnání s jinými obvody. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 34, proti 0, zdržel/lo se 7. 

Bylo přijato usnesení č. 0383/ZMOb-JIH/1822/15 

 

 

Materiál č. 2 OFR/ZMOb/0013/21 

Návrh rozpočtu městského obvodu Ostrava-Jih na rok 2022, včetně návrhu střednědobého 
výhledu rozpočtu na léta 2023 - 2025 

Bc. Bednář – informace k doplněným tabulkám. 

Ing. Šimík – předklad materiálu, stručně příjmy, výdaje. 

Bc. Polášková, Ing. Tichánková, Bc. Hűbner, MBA, Bc. Bednář – financování projektové 

dokumentace náměstí Ostrava-Jih, projektová dokumentace demolice garáží a vybudování 

parkoviště ul. Výškovická, projektová dokumentace prostoru mezi ul. Výškovická x Svornosti. 

p. Mouka, p. Langrová, Ing. Šplíchal – situace projektu sportovního objektu Dubina – 

sportovní hala, částečná demolice, zachování nosných pilířů, studie vnitřní přestavby, částka 

projektu, kdo projektuje. 

Bc. Polášková, Ing. Tichánková – proces projektu, dopravní situace u kostela sv. Ducha. 

Ing. et Ing. Luzar, Ing. Tichánková, p. Langrová – parkoviště ul. Jugoslávská, LIDL, izolace 

soklu na ul. Jubilejní – prověření, zda byla izolace v minulosti v rozpočtu oprav, postup u špatně 

odvedených prací, které se projeví po několika letech, poskytování informací v průběhu 

soudního sporu (hala Dubina) občanům, zveřejňování harmonogramů jednotlivých staveb. 

Bc. Polášková, Ing. Tichánková, p. Langrová – izolace soklů na ul. Jubilejní, ORJ 6 příjmy 

z pronájmu garážového stání. 

p. Graňák, Ing. Tichánková, Bc. Bednář – harmonogramy prací, odpouštění pokut. 

Ing. Luzar, Ing. Tichánková – výběr firem v rámci veřejných zakázek, zákon o VZ, sestavení 

black listu nežádoucích firem lze pouze ze zákonných důvodů, nikoli naším rozhodnutím. 

Ing. Luzar – požádal o dodání seznamu firem na black listu. 

Bc. Bednář – sdělil, že existují i dobré firmy, zakázky jsou dokončeny včas a kvalitně. 

Bc. Polášková – kašna, kontrola KV, nastavení procesu odpouštění pokut. 
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Ing. Konečný, Bc. Hűbner, MBA – rozpočet roku 2022 u technických služeb, nízké navýšení 

mezd. 

Ing. Šimík – upozornil na tabulku č. 5 materiálu, % navýšení rozpočtu 2022. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 27, proti 0, zdržel/lo se 14. 

Bylo přijato usnesení č. 0384/ZMOb-JIH/1822/15 

 
Bc. Bednář – vyhlášení přestávky od 14:50 – 15:00 hod. 

 

0E. Dotazy, připomínky a podněty občanů 

p. Rudl, Bc. Bednář, p. Langrová – obsah Jižních listů, opravy komunikací kolem domu 

Hlubina a domu Hlubina (3 majitelé), výsadba stromů na nám. Ostrava-Jih, stav komunikací 

(U Haldy, u kostela, u Luny, u polikliniky), průběh prací zateplení domu Lumírova 7, kontrola 

prací, následná sleva nájmu příslušným nájemníkům, vymáhání náhrady po zhotoviteli.  

 

 

Materiál č. 3 OFR/ZMOb/0014/21 

Návrh rozpočtových opatření č. 6Z/2021 rozpočtu městského obvodu Ostrava-Jih na rok 2021 

Ing. Blahová – komentář k předloženým doplněným rozpočtovým opatřením. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 30, proti 0, zdržel/lo se 10. 

Bylo přijato usnesení č. 0385/ZMOb-JIH/1822/15 

 

 

Materiál č. 4 OFR/ZMOb/0011/21 

Návrh na poskytnutí bezúročné zápůjčky zaměstnanci statutárního města Ostravy zařazeného 
do Úřadu městského obvodu Ostrava-Jih 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 40, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0386/ZMOb-JIH/1822/15 

 

 

Materiál č. 5 OBH/ZMOb/0003/21 
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Odpisy pohledávek po zemřelých 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 41, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0387/ZMOb-JIH/1822/15 

 

 

Materiál č. 6 OPVO/ZMOb/0004/21 

Kontrola plnění usnesení zastupitelstva městského obvodu 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 41, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0388/ZMOb-JIH/1822/15 

 

 

Materiál č. 7 OPVO/ZMOb/0005/21 

Návrh na poskytování peněžitého plnění fyzickým osobám, které nejsou členy Zastupitelstva 
městského obvodu Ostrava-Jih, za výkon funkce členů výborů zastupitelstva, komisí rady 
a zvláštních orgánů městského obvodu 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 37, proti 0, zdržel/lo se 4. 

Bylo přijato usnesení č. 0389/ZMOb-JIH/1822/15 

 

 

Materiál č. 8 OPR/ZMOb/0007/21 

Zásady statutárního města Ostravy, městského obvodu Ostrava-Jih pro projednání a posouzení 
žádostí o prominutí poplatku z prodlení nebo úroku z prodlení, které jsou příslušenstvím 
pohledávek vzniklých v souvislosti s nájmem bytu/bezdůvodným obohacením při bezesmluvním 
užívání bytu 

Bc. Bednář – Ing. Breškovec předložil návrh na úpravu materiálu, čl. 6. 

Mgr. Mentlík – komentář k předkládanému materiálu. 

Ing. Breškovec – upozornil na nekoncepčnost materiálu, žádá o citlivé řešení této otázky, návrh 

na změnu předal, viz návrhový lístek. 
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Mgr. Mentlík, Ing. Breškovec – diskuse k navržené úpravě. 

Ing. Luzar – výhrada k materiálu, jak přistupovat k dluhu, bytová komise – posuzování žádostí. 

Bc. Polášková – zhodnocení materiálu, chybí stanoviska příslušných odborů (OBH, SOC). 

Mgr. Mentlík – připomenutí, koho se zásady týkají. 

Mgr. Pabjan, MBA, Mgr. Mentlík – případ z roku 2007-2008. 

Bc. Bednář –hlasovat o návrhu Ing. Breškovce, úprava čl. 6, bod 2, odst. b), dle sdělení 

tajemníka 

Hlasování o návrhu Ing. Breškovce: hlasovalo pro 10, proti 2, zdržel/lo se 28 – neschváleno. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 27, proti 1, zdržel/lo se 12. 

Bylo přijato usnesení č. 0390/ZMOb-JIH/1822/15 

 

 

Materiál č. 9 OSK/ZMOb/0019/21 

Předání hmotného movitého majetku k hospodaření 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 40, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0391/ZMOb-JIH/1822/15 

 

 

Materiál č. 10 OSK/ZMOb/0020/21 

Poskytnutí veřejné finanční podpory - účelových dotací v oblasti školství a vzdělávání a kultury; 
volného času dětí a mládeže a prevence kriminality; sportu pro rok 2022 ze schváleného 
rozpočtu 2022 

Bc. Bednář – upozornil na nové přílohy. 

Ing. Netočný, Bc. Hűbner, MBA, Mgr. Dohnal – nahlásili střet zájmů. 

Mgr. Hrabovská – poděkování všem členům ZMOb pracujících v komisíc, zdůvodnění příloh, 

zmínila oblasti žádostí a finanční rozdělování. 

p. Mouka, Bc. Bednář, Mgr. Hrabovská – obsah nových příloh, zachování částek, pouze 

rozšíření údajů. 
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Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 40, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0392/ZMOb-JIH/1822/15 

Materiál č. 11 SOC/ZMOb/0005/21 

Poskytnutí veřejné finanční podpory - účelové dotace v oblasti sociální péče pro rok 2022 

Mgr. Dohnal – poděkoval všem, kteří se podíleli na materiálu, rada dala na doporučení komise. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 41, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0393/ZMOb-JIH/1822/15 

 

 

Materiál č. 12 SOC/ZMOb/0006/21 

Žádost o peněžitý dar - Oblastní spolek Českého červeného kříže Ostrava 

Mgr. Štanglerová – sociální komise doporučila přidělit finanční dar. 

Bc. Polášková, Bc. Bednář – finanční výbor nepřijal usnesení, námět na vypsání celoročního 

dotačního titulu „dotační titul ostatní“. 

Ing. et Ing. Luzar – upřesnění smlouvy, vyúčtování. 

Mgr. Dohnal – návrh hlasovat o variantě A. 

p. Mouka – respekt k Červenému kříži, nefér k předešlým žadatelům, návrh na stažení 

materiálu, přepracování materiálu na účelový dar. 

Bc. Bednář – hlasovat o návrhu p. Mouky na stažení materiálu. 

Hlasování o návrhu p Mouky na stažení: hlasovalo pro 7, proti 9, zdržel/lo se 24 – neschváleno. 

Hlasování o VARIANTĚ A usnesení: hlasovalo pro 33, proti 0, zdržel/lo se 8. 

Bylo přijato usnesení č. 0394/ZMOb-JIH/1822/15 

 

 

Materiál č. 13 OMJ/ZMOb/0031/21 

Stanovisko k záměru prodeje pozemku v k.ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Výškovická 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 40, proti 0, zdržel/lo se 0. 
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Bylo přijato usnesení č. 0395/ZMOb-JIH/1822/15 

 

Materiál č. 14 OMJ/ZMOb/0032/21 

Stanovisko k záměru prodeje pozemku v k.ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Jugoslávská 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 39, proti 0, zdržel/lo se 1. 

Bylo přijato usnesení č. 0396/ZMOb-JIH/1822/15 

 

 

Materiál č. 15 OMJ/ZMOb/0033/21 

Stanovisko k záměru prodeje pozemku v k.ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Kotlářova 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 40, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0397/ZMOb-JIH/1822/15 

 

 

Materiál č. 16 OMJ/ZMOb/0034/21 

Stanovisko k záměru prodeje části pozemku v k.ú. Výškovice u Ostravy 

Ing. et Ing. Luzar, Ing. Šimík, Ing. Fukalová – upřesnění konkrétního pozemku, zdůvodnění 

od kupujícího. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 41, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0398/ZMOb-JIH/1822/15 

 

 

Materiál č. 17 OMJ/ZMOb/0035/21 

Stanovisko k záměru prodeje části pozemku v k. ú. Hrabůvka, ul. Moravská 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 41, proti 0, zdržel/lo se 0. 
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Bylo přijato usnesení č. 0399/ZMOb-JIH/1822/15 

 

Materiál č. 18 OMJ/ZMOb/0038/21 

Stanovisko k záměru prodeje části pozemku v k. ú. Dubina u Ostravy, ul. B. Četyny 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 41, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0400/ZMOb-JIH/1822/15 

 

 

Materiál č. 19 OMJ/ZMOb/0039/21 

Stanovisko k záměru prodeje části pozemku v k. ú. Hrabůvka, ul. Mitušova 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 41, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0401/ZMOb-JIH/1822/15 

 

 

Materiál č. 20 OMJ/ZMOb/0044/21 

Stanovisko k záměru prodeje nemovitých věcí v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Patrice Lumumby 

Bc. Polášková, Ing. Šimík, Bc. Bednář – vyhlášení záměru, žádost OC Luna, jednání 

s nájemci – starosta si bere za úkol, zodpovědnost v jednání – zástupci školy, zastupitelé. 

Ing. et Ing. Luzar – případ má svou minulost – pronájem obchodnímu domu Billa, doporučení 

poslechnout si jednání z minulosti, zda bylo vše splněno, zamyslet se nad naším majetkem. 

p. Mouka, Ing. Šimík, Bc. Bednář, p. Langrová, Bc. Polášková, Mgr. Pabjan, MBA, 

Ing. Fukalová, Mgr. Mentlík, Ing. et Ing. Luzar – diskuse k nájmu/prodeji, jejich ne/výhody, 

Billa není žadatelem, financování, stav předmětného majetku – komplikovaná budova – prodej 

celého, samostatnost jednotlivých staveb, rozpočet roku 2022 kladný/záporný, záměr není 

nikomu omezen, i když je adresný, prodej pozemků pod stavbou. 

p. Mouka – návrh na stažení materiálu. 

Bc. Bednář – hlasovat o návrhu p. Mouky na stažení materiálu. 

Hlasování o návrhu na stažení: hlasovalo pro 14, proti 11, zdržel/lo se 14 - neschváleno. 
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Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 24, proti 8, zdržel/lo se 8. 

Bylo přijato usnesení č. 0402/ZMOb-JIH/1822/15 

Materiál č. 21 OMJ/ZMOb/0040/21 

Stanovisko k uplatnění předkupního práva a nabytí vlastnického práva ke stavbám v k. ú. Zábřeh 
nad Odrou 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 41, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0403/ZMOb-JIH/1822/15 

 

 

Materiál č. 22 OMJ/ZMOb/0037/21 

Prodej pozemku v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Uralská 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 41, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0404/ZMOb-JIH/1822/15 

 

 

Materiál č. 23 OMJ/ZMOb/0004/21 

Prodej pozemků v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Svornosti 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 41, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0405/ZMOb-JIH/1822/15 

 

 

Materiál č. 24 OMJ/ZMOb/0045/21 

Prodej a nabytí pozemků v k. ú. Výškovice u Ostravy, ul. Výškovická 

p. Graňák, Ing. Fukalová, Ing. Šimík – informace k údaji v důvodové zprávě ke zřízení 

předkupního práva (jeho zmaření), kterých pozemků se týká, zde jsou uvedeny smlouvy, které 

byly uzavřeny již v roce 2019. 
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p. Mouka, Ing. Šimík, Bc. Bednář – zhodnocení postupu s koupí a prodejem pozemku. 

p. Graňák, Ing. Fukalová – doba sjednání předkupního práva. 

 
Ing. et Ing. Luzar odešel z místnosti. 

 

p. Mouka - zhodnocení postupu s koupí a prodejem pozemku, přístup vedení. 

Ing. Šimík - počet parkovacích stání LIDL. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 31, proti 1, zdržel/lo se 8. 

Bylo přijato usnesení č. 0406/ZMOb-JIH/1822/15 

 

Materiál č. 25 OMJ/ZMOb/0041/21 

Nabytí pozemků v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Středoškolská a U Studia 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 40, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0407/ZMOb-JIH/1822/15 

 

 

Materiál č. 26 OMJ/ZMOb/0042/21 

Návrh na uzavření dodatku ke kupní smlouvě 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 39, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0408/ZMOb-JIH/1822/15 

 

 

Materiál č. 27 OMJ/ZMOb/0043/21 

Změna hodnoty předaného nemovitého majetku příspěvkovým organizacím, jejichž zřizovatelem 
je statutární město Ostrava, městský obvod Ostrava-Jih 

Diskuse neproběhla. 
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Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 40, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0409/ZMOb-JIH/1822/15 

Materiál č. 28 TAJ/ZMOb/0001/21 

Zásady realizace participativního rozpočtu městského obvodu Ostrava-Jih 

Bc. Polášková, Bc. Bednář – návrh na úpravu zásad viz návrhový lístek, doporučení 

vyznačovat/zvýraznit změny do původního dokumentu, upozornění na nefunkčnost 

videopřenosu. 

Mgr. Přikrylová, MBA – návrh na úpravu zásad, čl. 4, bod 2, f – oslovit vždy uživatele 

pozemků před realizací projektu. 

Ing. Tichánková, Mgr. Mentlík, Bc. Polášková – přečtení úpravy odstavce v zásadách 

dle návrhového lístku Bc. Poláškové – čl. 3, odst. 6 – oblasti, kde nelze podat návrh, diskuse 

k předloženému materiálu, k navržené úpravě. 

Mgr. Pabjan, MBA, Bc. Bednář, Mgr. Mentlík, Ing. Tichánková, Bc. Polášková – návrh 

na úpravu zásad, čl. III, bod 5, (g) k – u dlouhodobě běžících projektů co nejpřesnější odhad 

nezbytných provozních nákladů v následujících obdobích, zdůvodnění, upřesnění zásad, 

finance na údržbu projektů, kontrola hlasujících, problematika sledování investic v hodnocení 

PARO od příštího roku. 

Ing. Breškovec – poukázal na využívání návrhových lístků. 

Mgr. Mentlík – vymezení pojmu dlouhodobě. 

Ing. Tichánková – hlasovat o návrhu Bc. Poláškové, návrh projednán, smysluplně 

zakomponován do zásad, nelze přetvářet na zastupitelstvu. 

 
Mgr. Opletal, Ing. Netočný odešli z místnosti. 

 

Hlasování o předloženém návrhu Mgr. Pabjana, MBA: hlasovalo pro 13, proti 6, zdržel/lo se 

19 – neschváleno. 

Mgr. Přikrylová, MBA – návrh na úpravu zásad, čl. IV, bod 2, f – zástupci participativního 

rozpočtu osloví vždy uživatele pozemků, kterých by se měl nový projekt týkat. 

Hlasování o předloženém návrhu Mgr. Přikrylové, MBA: hlasovalo pro 17, proti 4, zdržel/lo se 

17 – neschváleno. 

Hlasování o původním návrhu usnesení vč. doplnění Bc. Poláškové: hlasovalo pro 13, proti 0, 

zdržel/lo se 1 – zmatečné hlasování. 

Hlasování o předloženém návrhu Bc. Poláškové: hlasovalo pro 37, proti 0, zdržel/lo se 1. 
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Hlasování o upraveném návrhu usnesení: hlasovalo pro 37, proti 0, zdržel/lo se 1. 

Bylo přijato usnesení č. 0410/ZMOb-JIH/1822/15 

 
Bc. Bednář – vyhlášení přestávky od 17:20 – 17:30 hod. 

 

0F. Dotazy, připomínky, podněty členů zastupitelstva a organizační záležitosti  

p. Graňák, Bc. Bednář – u bodu 24 hlasoval mylně „pro“ správně „proti“. 

p. Mouka  

– dát na YouTube poslední 3 záznamy ze ZMOb, chybí, také jejich rozčlenění, z dnešního dne 

dát alespoň zvukový záznam, pokud vypadl obrazový záznam. 

- do ankety pro zastupitele v Jižních listech klást dotazy na aktuální témata – aquapark, OVAK, 

LIDL. 

Bc. Polášková, Bc. Bednář - výstup z rady k usnesení kontrolního výboru, zpětná vazba. 

Ing. Breškovec, Bc. Bednář – řešení on-line jednání zastupitelstva. 

Bc. Polášková, Mgr. Dohnal – zveřejnění strategického plánu na webu obvodu, schvalování 

akčních plánů. 

Bc. Polášková, Bc. Hűbner, MBA – nasvícení vánočního stromu – poděkování, zimní údržba, 

rozsáhlý článek v Jižních listech, rozepsání zimní údržby na webu obvodu, GIS mapy. 

Ing. Vysocký, Bc. Hűbner, MBA – podzimní údržba, efektivita shrabávání listí 

fukary/hráběmi. 

Mgr. Pabjan, MBA, Bc. Hűbner, MBA – údržba cest, zeleně (Vista, přes Bělský les, 

po smyčku na ul. Svornosti – kdo provádí), běžkařské stopy v Bělském lese – prozatím 

neřešeno, pouze srovnání nákladů. 

Bc. Polášková, Bc. Hűbner, MBA, Bc. Bednář – zveřejnění aktuálního stavu místních 

komunikací, Polanecká spojka, položení optického kabelu společnosti T-MOBILE, zásad 

do našich opravených komunikací. 

p. Graňák, Bc. Hűbner, MBA – problém s nahrnutým sněhem u zaparkovaných aut ZTP/TP 

– schůzky s dodavateli, volat dispečerovi a kontaktovat . 

p. Graňák – problém s nedodržením postupů na Lumírově 7. 

Mgr. Ivan, Mgr. Ostrčil, Ing. Malík, Ing Kopečný, Bc. Bednář, Mgr. Přikrylová, MBA, 

p. Graňák, Ing. Raždík – poděkování za spolupráci, přání k svátkům. 
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Bc. Bednář – veřejnost je informována o činnosti obce prostřednictvím oficiálních 

internetových stránek obvodu, úřední desky, Jižních listů, sociálních sítí a médií. Termín 

příštího zasedání je plánován na 10.03.2022 od 13.00 hodin.

 

Závěr 

Protože byly projednány všechny body programu zastupitelstva, Bc. Bednář zasedání ukončil. 

 
 

Usnesení z 15. zasedání zastupitelstva městského obvodu od č. usnesení 0383/ZMOb-

JIH/1822/15 do č. usnesení 0410/ZMOb-JIH/1822/15 a výsledky hlasování jsou nedílnou 

součástí tohoto zápisu. 

 
 
 
 
Mgr. Dagmar Hrabovská 

místostarostka městského obvodu 

Ostrava-Jih 

 

 

 

 

Zapsal: 

Mgr. Petr Mentlík 

datum:    16.12.2021 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé: 

 

 

 

 

Tomáš Gemela     Ing. Michal Breškovec 

datum:       datum:  

 

 


